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11. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 11.12.2017  
 
 
 
JUDr. Pašková: 
Minule som interpelovala tú spadnutú omietku na Ternavskej ulici z toho bloku, dostala som 
odpoveď, to je bytovka nie mesta, spravuje ju bytové družstvo, nie bytový podnik a že podľa 
informácie by mali 15. decembra začať už robiť. Nezačali ani doteraz robiť, nevadilo by mi 
to, keď tým ľuďom nevadí, keď tí ľudia na to netlačia, ale zaberajú štyri, alebo päť 
parkovacích miest, čo na sídlisku je dosť veľký problém. Sú tam uložené tie polystyrény, 
ktoré tam moknú a za chvíľku budú znehodnotené, ide zima a neviem, či sa v takom počasí dá 
vôbec niečo robiť.  
 
PhDr. Čižmár: 
V prípade omietky, požiadam oddelenie výstavby, aby túto výzvu adresovalo urgentne 
k bytovému družstvu. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Určené: 
-  oddelenie výstavby 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


